
  

  

  

Referat 

skolebestyrelses-

møde  

13-03-2025 kl. 

19.00-21.00  
Mødeleder: Anette 

Referent: Laila 

Afbud: Katrine, Sara, Kristine, Annette 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

a. Godkendt. 

2. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt. 

3. Nyt fra elevrådet 

a. Bod med mad – eleverne var glade. Det gav et godt fællesskab. 

b. Elevrådet vil lave en venskabsbænk. De vil præsentere venskabsbænken for alle på 

morgensang. 

c. Legepatruljen vil have gule veste på tirsdag og torsdag, så man kan finde dem, hvis man 

gerne vil lege en leg.  

d. Elevrådet vil gerne have flere legeredskaber og aktiviteter i skolegården, f.eks. trampolin 

og svævebane. Hvordan kan det finansieres? Det er set, at andre skoler får 

legeredskaber sponsoreret af lokale firmaer.  

4. Skolepolitiske emner 

a. Henvendelse fra Skole og forældre 

i. Skole og forældre stiller sig til rådighed ift. kompetenceudvikling og rådgivning 

til bestyrelsens arbejde. Der tages kontakt til Louise Madsgaard ift. de konkrete 

udfordringer der ønskes hjælp til og en evt. mere generel aftale til efteråret. 

Anette og Katrine tager kontakt ift. deltagelse i mødet d. 7/4 – evt. via teams. 

b. Punkt til kvartalsmøde 

i. Der er givet penge fra Christiansborg med forventning om, at de skal bruges på 

faglokaler, men de er ikke øremærket. Derfor er det op til kommunen at forvalte 

pengene, på det de synes giver mest mening.  

5. Skolens principper 

a. Skolefritidsordningens virksomhed 

i. Princippet har været i høring ved personalegruppen. Personalet i SFO har 

godkendt. Princippet sendes ud til forældre med næste nyhedsbrev og sættes på 

hjemmesiden.  

6. Skolens budget 



a. Årsopgørelse og budget  

i. Orientering af John. Budget godkendt. 

7. Skolebestyrelsens nyhedsbrev 

a. Det første nyhedsbrev er udsendt. Fremadrettes sendes det ud som besked, så det kan 

sendes fra skolebestyrelsens postkasse. Fremover sendes al information ud via de 4 

årlige nyhedsbreve.  

b. Nyhedsbrevet skrives ind i årshjulet. 

c. Mia er redaktør på nyhedsbrevet 

8. Orientering fra skoleleder v/ John 

a. Der er afholdt fastelavn, hvor hver årgang havde en tønde – det var en rigtig god 

formiddag. Musiklærerne og 6. klasse gik optog på skolen og samlede alle elever 

sammen i hallen. 

b. Der er afholdt infomøde for forældre til kommende skoleintro børn. 

c. Der foreligger snart en plan for lokalefordeling pr. 1. april.  

9. Nyt fra SFO 

a. Der har været afholdt pyjamasfest. Der kommer en ekstra voksen kl. 7.15 når 

skoleintrobørn starter. PAU elev kommer tilbage pr. 1. april og bliver en del af vores 

skoleintrobørn. 

10. Orientering fra formanden v/Katrine 

a. Anette orienterer om henvendelse fra Koldby skole vedr. ressourcetildeling ift. 

samlæsning. 

b. Der er taget kontakt til ”Skole og forældre” vedr. midler til faglokaler, og hvad pengene 

er brugt til.  

11. Nyt fra pædagogisk råd og lærermøder v/Laila 

a. Der er drøftet struktur for morgensang ift. form og roller, og der arbejdes videre med 

dette. 

b. Vi er i gang med National Trivsel undersøgelser som skal være afsluttet senest 20/3. 

c. Den åbne fagfordeling er blevet præsenteret. 

d. Planlægning af næste skoleår er startet. Herunder fastlæggelse af forældremøder, 

skole/hjem samtaler og emneuger.  

12. Evt. 

a. Det kan give mening af få en overordnet plan for udeområderne og hvilke muligheder 

der er. Der kan evt. kigges på den plan, der i sin tid blev lavet i samarbejde med Hede 

Danmark.  


